
Tordas Község Polgánnestere

Meghívó

Értesítem, hogy képviselőtestületünk 1996. március 28-án (csütörtökön) 15 órakor ülést tart.

Az ülés helye: Községháza

Napirend:

1./ 1996. évi pénzügyi terv-és költségvetés meghatározása.
Előadó: Farkas János polgánnester

2./ Bejelentések, javaslatok.

melynek tárgyalásához meghívom.

Kérem a testületi ülésen való feltétlen megjelenését.

T o r d a s, 1996. március 22.

~r__
Farkas JánlJs
polgánnester
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Jelenléti ív

az 1996. év március hó 28. napján
megtartott képviselőtestületi ülésről

1./ Cifka János

2./ Farkas János

3./ Fábián Jánosné

4./ Juhász György

5./ Kunsági László

6./ Dr. Pápai Péter

7.1 Rácz József

8./ Turda Sándor

9./ Vasvári Pál

10./ Zémann Géza

11./ Márki Ferenc jegyző

Meghívottak:
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Jegyzőkönyv

Készült: Tordas Község Képviselőtestületének 1996. március 28-án megtartott
üléséről.

Az ülés helye: Községháza

Jelen vannak: Citka János, Farkas János, Fábián Jánosné, Juhász György, Kunsági László,
Dr. Pápai Péter, Rácz József, Turda Sándor Vasvári Pál képviselők,

Márki Ferenc jegyző
Tóth Zoltánné gazd. ea.

Bejelentés nélkül távol: Zémann Géza képviselő

Farkas János polgármester üdvözli a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes
javaslatot tesz a napirendekre.

Napirend:

1.1 1996. évi terv-és költségvetés meghatározása.
Előadó: Farkas János polgármester

2./ Bejelentések, javaslatok.

A napirendekre tett javaslatot a képviselőtestület egyhangúlag elfogadta.

L Napirend tárgyalása

1.1 Az 1996. évi pénzügyi terv-és költségvetés meghatározása.

A költségvetés és rendelettervezet mellékelve.

Márki Ferenc jegyző szóbeli kiegészítésként elmondta, hogy a költségvetésbe az testület
döntésének megfelelően bedolgozásra kerültek azok a feladatok, amelynek megvalósítását a
testület besorolt az ez évi feladatok közé. A megbeszélt és tervezett feladatokra a pénzügyi
fedezetet meg tudtuk teremteni. A költségvetésUnk továbbra és nagyon feszített, de a
gyakorlatunknak megfelelő gazdálkodással, kisebb költségvetési módosítással ez évi feladataink
megvalósíthatók.
A költségvetés tervezetét az érdekképviseleti szervek, a tantestület véleményezte, bár erről

írásos anyagot nem kapott a testület.

Farkas János polgármester javasolja a rendelettervezet elfogadását.
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Hozzászólások

Kunsági László számszaki hibákra hívta fel a figyelmet.

Tóth Zoltánné gazd. előadó a számszaki hibák okát keresve magyarázatot adott arra, hogy
számszaki hiba nincs, a képviselő rossz oszlopokat adott össze.

Fábián Jánosné nehezményezi, hogy az iskola fogyatékos tanuIói miatt kapott többlet összeget
nem oktatási célra kapta meg az iskola, hanem más egyéb feladatra.

Márki Ferenc jegyző válaszában elmondta, hogy az iskola a normatív állami támogatáson felül
az össz önkormányzati költségvetésből jóval többet kap. Az iskola 136 fó gyermeklétszámára
az átalagos normatív támogatás összege: 66.700 Ftlfó, a saját költségvetésünkből az egy fóre
fordított összeg ezzel szemben 105.630 Ft. Ezek után mit nem adunk az összes költségvetésből

az iskolának? Kéri ennek értelmezését és megértését.

Több hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangúlag ( 9 igenlő szavazattal) megalkotta
4/1996. (III. 29.) sz. rendeletét az 1996. évi pénzügyi terv és költségvetésről.

m. Napirend után

Bl;jelentések, javaslatok

1./ Vezetők bejelentései

Márki Ferenc jegyző ismertette a testülettel, hogy a fizetendő térítési díjakról, a
nyersanyagnormákról szóló rendelet felülvizsgálata március 31-ig esedékes.
Az óvoda vezetőivel, az élelmezésvezetővel együttműködve kértük az elkövetkezendő egy
évre szóló térítési díj rendszer kidolgozását. A javaslat megérkezett, amelyet amellékelt
rendelettervezet tartalmaz.
Kéri a rendelettervezet elfogadását.

Hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangúlag ( 9 igenlő szavazattal) megalkotta
5/1996. (III. 29.) sz . rendeletét a 14/1994. (VI.25.) sz., az élelmezési
nyersanyagnormákról és a fizetendő térítési díjakról szóló rendelete módosításáról.

Farkas János polgármester ismertette a martonvásári Képviselőtestület igazgatási társulások
költségvetési fedezésére vonatkozó határozattervezetét.
A tervezetben szereplő pénzügyi összegek a költségvetésünkben már szerepelnek. Javasolja,
hogy az elmúlt évek gyakorlatának megfelelően a környékbeli települések igazgatási társulás
Tordasra eső pénzügyi részét a testület hagyja jóvá.

Hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangúlag az alábbi határozatot hozta:
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11/1996. (ill. 28.) sz. határozat
Tordas Község Képviselőtestülete a Martonvásárral
létrehozott igazgatási és intézmény fenntartó társulás
1996. évi költségeit az alábbiak szerint állapítja meg:
1.1 Igazgatási társulás: 53.520 Ft
2.1 Szemészet 181.890 Ft
3.1 Eü. hétvégi ügyelet 19.140 Ft
A képviselőtestület hozzájárul a megállapodás szükség
szerinti változtatásához, melyek a magasabb szintű

jogszabályok változásával indokolhatók.
A határozat végrehajtásáért felelős: polgármester
Határidő: 1996. december 31.

2.1 Képviselők bejelentései

Turda Sándor - a telefon igények kielégitését március 31-re ígérték. Ezt a határidőt a MATÁV
nem tudja tartani. Meg kellene érdeklődni mi ennek az oka.
Vasvári Pál- ÉDÁSZ a fogyasztás leolvasását kérte. Ez a felhívás a Fm-i Hírlapban jelent meg,
amelyet sokan nem olvasnak. Miért nem kerete meg a szolgáltató közvetlenül a fogyasztókat.
Ilyen magatartást nem szabad szó nélkül hagyni.
Fábián Jánosné a "Cifra" pince tetején járdát kellene már építeni. Most az ott lakók sóderral
megszórták a járda vonalát, de autók átjárnak a lezárt pince tetőn, letapossák a járdát, a
növényzetet.
Sürgősen dönteni kellene már a Sajnovics Gyűrűk adományozása kérdésében, mert az évzárón
azokat át kell adni, és addig meg is kell azokat csináltatni.
Az iskolában folytatni kellene a fogyatékos gyerekek szűrését. A szülők viszont nem vállalják
az 1000 Ft-os költséget., Mi legyen a teendő?

Márki Ferenc jegyző válaszában elmondja, hogy a "Cifra" pince tetején lévő közlekedést
megszüntetik, a járdát megcsinálják az önkormányzat parképítő, gondozói.
A fogyatékos gyerekek szűrését folytatni kell, ha szükséges a gyámhatóság bevonását, akinek
vannak eszközei a szűrés elvégeztetésére.
Cifka János tájékoztatójában elmondja, hogy a korábban felvetődött testvér-falu megteremtése

ügyében a Szlovák Nagykövetség tanácsára a Szlovák Szövetségen jártunk, ahol ajánlottak
testvér települést. A település a Garam folyó völgyében, az Alacsony-Tátárában van, neve:
VOZNICA. Ez egy kis település Zarnovica mellett. Állítólag tiszta szlovák település. Nem
tudjuk mennyire tudnak magyarul, de ha levelünkre tudnak válaszolni a kapcsolat felvételt
megindíthatjuk. Kértük, hogy a település lehetőleg vegyes, magyarok által is lakott település
legyen.
Majd meglátjuk, de ha a nyelvi megértéssel problémáink lesZÍIek esetleg magunknak kell
települést keresni.
Jelenleg itt tartunk, a bemutatkozó levelet kell mielőbb elküldenünk.

Több bejelentés nem volt a polgármester az ülést befejezettnek nyilvánította
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jegyző
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Farkas János N
polgármester


